
 

 

                                                                                                                                                                25.05.2019 

Referat fra generalforsamling i Grundejerforeningen Diget 

Lørdag d. 25. maj kl. 15.00 på Fiskervej 6. 

 

Dagsorden: 

1.  Velkomst og valg af referent 

- Bibi er referent – 9 medlemmer var fremmødt. (fra 7 grundejere) 

- Helge er ordstyrer – indkaldelse er rettidigt udsendt, dog er regnskabet 

ikke sendt med ud som det bør.  

 

2. Formandens beretning 

- Velkommen til ny ejer af Fiskervej 19 – Ann Bettina og Johnny Poulsen. 

- Gennemgang af sidste års referat:  

• Susanne og Henrik skulle indhente tilbud vedr. vejbelægning. 

• Beløbet til vejarbejde er forhøjet til 3.500,- kr.  

• Der ændres ikke på sti-forhold på stranden langs kanalen. 

 

- 2018 har været endnu et stille år, der var problemer med afhentning af 

affald hos Diget 16 pga. manglende beskæring af grene ud til vejen. 

Renovationsbilen kunne ikke komme forbi og der var derfor ikke tømt 

affaldsspand - ikke særligt rart med den varme, der var sidste år. 

 

Jeg gør opmærksom på, at det er den enkelte grundejer der har ansvaret 

for vejen ud til midten langs med egen grund. – Se evt. ”den lille grønne” 

fra Kommunen. 

 

Jeg vil også opfordre til at man taler sammen, hvis der opstår problemer.  

 

3. Foreningens regnskab, ved kasserer 

- Susanne gennemgik regnskabet og det blev godkendt.  

- Kontingent – pr. 30.4.2019 manglede der kontingent indbetaling fra 3 

grundejere - de 2 af dem har betalt nu.  

 



 

 

Der opfordres til, at den sidste, der mangler at betale, får det gjort snarest 

muligt – for både 2018 og 2019, således bedes 800,- kr.  indbetalt til konto 

i Danske Bank reg.nr. 1551 konto nr. 7696361.  

 

Der blev på mødet talt om mulighed for evt. at kontakte en advokat for at 

få opkrævet kontingent. 

  

- Årets saldo er 56.527,71 pr. 30/4 2019. 

 

- Vi fastholder kontingent på 400,- kr. årligt.  

 

4. Indkomne forslag 

- Ingen forslag modtaget. 

- Susanne har modtaget et tilbud og har forsøgt at få endnu et tilbud, det 

andet tilbud er dog ikke fremkommet. 

Tilbud går ud på følgende: 

Vejarbejde på 650 m. vej både på Diget og Fiskervej ca. 1500 m2. 

5 cm slidlag på eksisterende vej – udjævning og pålægning af nyt grus samt 

justering af kanter så regnvand kan afledes. + evt. støvbinding. 

 

Prisen er på 9.500,- kr. inkl. moms. + evt. støvbinding. 

På mødet blev vi enige om at beholde vores nuværende ordning, så længe 

Jørgen har kræfter til at passe vejene.  Når Jørgen meddeler, at han vil 

stoppe, tager vi sagen op igen. 

5. Bestyrelsen 

- Susanne var på valg – og blev genvalgt. 

- Torben ønskede ikke genvalg. 

Bestyrelsen består herefter af: 

Bibi – Diget 10(formand).  

Susanne – Fiskervej 6(kasserer) – modtog genvalg. 

Søren - Fiskervej 10 – blev valgt. 

Ingrid – Fiskervej 5 – modtog genvalg. 

John – Fiskervej 17 – modtog genvalg. 

 



 

 

 

 

6. Eventuelt 

- Der var ikke flere forslag – Vi gør opmærksom på vores hjemmeside 

www.diget-atterup.dk 

 

Mødet sluttede kl. 16.30. 

7 personer tilmeldte sig fælles spisning kl. 18.30. 

Næste års generalforsamling er den 06.06.2020 - Tid og sted oplyses ved 

indkaldelse. 

 

http://www.diget-atterup.dk/

